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书评

we are aware of many issues around us but we have no actual idea how serious these
issues are. Half truth is no truth. Not until we know the details and we hear those
grassroot stories, can we get a sentimential and rational sense of how the chinese
export...  

-----------------------------
Like a lot of other best sellers, China Price verifies a piece of common knowledge with
some personal investigation. It is no news that China's low price is changing world's
landscape of mercantile, nor is it secret that cheap products were churned out at t...  

-----------------------------
断断续续地看完了这本书。 本人做的工作也是书中多次提到的社会责任审核员。
当初也是糊里糊涂进入这个行业，作者写的相关内容确实是行业挑战，做了几年这个工
作，越来越觉得这其实就是个游戏而已，可能很多国人会说：谁的工作不是呢？
所以这其实一部分是体制的原因，单纯的...  
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这本书有两点是我所关注的： 1、made in
china越来越多地被越南制造、马来西亚制造、印度制造甚至是斯里兰卡制造所冲击，
这种制造链的转移、发达国家的低廉消费建立在诸多血汗工厂的基础上的模式何时才会
结束；这种模式其实也应该是全球化以及气候变化等宏大话题辩论的具体内容...  
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